

## Styremøtereferrat 4 2023

**Dato:** 13.04.2023

**Sted:** Teams

**Deltakere:**

Marius Einarsen	X
Marianne Davidsen	X
Rino Bangor	X
Roger Thorvaldsen	
Jon Vidar Lauritzen	X
Gro Underhaug	X

### Agenda:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat.(Gro)
2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar / Roger / Marius)
3. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Marianne)
4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må vi gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger)
5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak? Roger informerer rundt hvordan innføring av strømmåler er utført i Nabbetorp båthavn (Marius / Roger)
6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino)
7. Innkommende forslag: Kan vi ha prislisten på hjemmesiden på agendaen på neste styremøte? Synes det kan være litt vanskelig å forstå for folk som skal inn å finne priser med alle disse tallene under BM. Kan en del av dem fjernes? Det står også at det kommer et tillegg på kroner 1000,- for leietakere for vinteropplag. Er det noe som er gammelt og som ikke er fjernet, eller er det noe som praktiseres? (Gro)
8. Div: Vask av sanitæranlegg. Skal det fortsatt vaskes ukentlig i høysesong mai-september? (Marius)
9. Div: Utvidelse av antall båt plasser. Ved befaring i havna så åpnet det seg noen muligheter til flere små plasser. Er dette noe vi skal jobbe videre med? Hvem skal eventuelt holde i dette? (Marius)

## Referat:

### 1. Gjennomgang av forrige styrereferat (13.03, Gro)

Styrereferatet fra 13.03 ble gjennomgått og godkjent.

### 2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar / Roger / Marius)

Uteliggere må repareres før båtsesongen er i gang.

Vårrydding/dugnad legges det plan for på neste styremøte, og vil skje når båtene er sjøsatt.

Forankringen til moringene på tre-og betongbrygga ble justert i fjor, og vil bli tatt ved behov.

Vann er koblet opp på opplagsplassen, og vann på bryggene vil bli skrudd på i nær framtid sammen med at vannslangene blir hengt opp. For tiden kan vanntrykket på opplagsplass være litt dårlig, men det vil det bli sett på.

Vi har fått en henvendelse om at lyset på garasjen fortsatt er for sterkt i forhold til dyrelivet. Dette vil bli tatt opp på neste styremøte, siden det ikke var på agendaen.

Datoene for utsetting av båter vil snart være klare, og vil bli lagt ut på facebook og hjemmesidene til båtforeningen. Det vil samtidig bli lagt ut påminnelse om at det skal vipses før uttak til VIPS nr. 595962.

Jon Vidar har ansvar for at brygga blir vasket og oljet, og vil i den forbindelse kjøpe inn en ny høytrykkspyler. Den vi har er litt for stor og tung å dra rundt på brygga når det skal vaskes.

### 3. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Marianne)

Økonomien til båtforeningen ser bra ut foreløpig. Det har ikke vært noen store utgifter hittil i år, men vi regner med økte kostnader i forbindelse med krana, for at denne skal bli godkjent.

Marianne vil snart sende ut vårfakturaen.

# Skjærviken båtforening

## 4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må vi gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger)

Roger var ikke til stede på styremøte, men Marianne informerte om at vi har hatt 6 stykker som har solgt båt plassene sine, og 3 av disse har fått nye eiere. Vi sitter nå igjen med 1 plass på 3,5 meter og 2 på 4 meter.

## 5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak? Roger informerer rundt hvordan innføring av strømmåler er utført i Nabbetorp båthavn (Marius / Roger)

Informasjon rundt innføring av strømmåler, blir tatt opp på neste styremøte siden Roger ikke var til stede på møtet.

Marianne vil sende ut mail til de som har brukt strøm og hatt strømmåler i båthavna i vinter, og ber de lese av strømmåleren og sende inn så fort de ikke skal bruke mer strøm.

Det var ingen som kom med noen nye forslag til sparetiltak.

## 6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino)

Arbeidsgruppen har ikke hatt sitt første møte enda. Rino vil ha mest mulig kunnskap om bryggefronten først. Han vil deretter innkalle arbeidsgruppa til sitt første møte, forhåpentlig i uke 16..

Rino sitt mål er å sikre bryggefronten på rimeligste måte.

# Skjærviken båtforening

7. Innkommende forslag: Kan vi ha prislisen på hjemmesiden på agendaen på neste styremøte? Synes det kan være litt vanskelig å forstå for folk som skal inn å finne priser med alle disse tallene under BM. Kan en del av dem fjernes? Det står også at det kommer et tillegg på kroner 1000,- for leietakere for vinteropplag. Er det noe som er gammelt og som ikke er fjernet, eller er det noe som praktiseres? (Gro)

Det var enighet om at prislisen skal gjøres enklere å forstå, og Marianne lager en ny prisliste. Den vil bli lagt ut på hjemmesiden.

Tillegget på kroner 1.000.- for leietakere for vinteropplag har ikke blitt praktisert, og var ukjent for de som var på styremøte. Det blir tatt opp med Roger for å høre om han kjenner til dette.

8. Div: Vask av sanitæranlegg. Skal det fortsatt vaskes ukentlig i høysesong mai-september? (Marius)

2 av ungdommene som vasket sanitæranlegget i fjor, har sagt at de kunne tenke seg å ha den jobben i år også. De vil derfor få tilbud om å vaske 1 gang i uka, slik det ble gjort i fjor. De avtaler seg imellom når hvem skal vaske.

9. Div: Utvidelse av antall båtplasser. Ved befaring i havna så åpnet det seg noen muligheter til flere små plasser. Er dette noe vi skal jobbe videre med? Hvem skal eventuelt holde i dette? (Marius)

På forrige styremøte ble det tatt opp om vi skal endre noen av de store båtplassene til flere små, siden det er der etterspørselen er størst. Dersom vi gjør om store plasser til mindre, vil dette få konsekvenser for ventelisten. Per i dag er det flere med større båter, som ligger på utsiden, som står på venteliste for å få plass på innsiden. Ventelisten vil derfor ikke fungere som den skal, og styret velger å vente til høsten med videre vurderinger av problemstillingen.